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PROTOKÓŁ Nr  138/2018 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 30 października 2018 roku, godz.10.00 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas  - Wicestarosta Radomski  
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu  
4. Adam Siczek  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Renata Mazur - Sekretarz Powiatu 
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
Marian Oleszczuk  - Rzecznik Prasowy Starosty  
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poprosił o przyjęcie 
następującego porządku obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

 
2. Informacja Audytora Wewnętrznego na temat realizacji „Planu kontroli nad 

organizatorem rodzinnej pieczy zastępczej, rodzinami zastępczymi oraz placówkami 
opiekuńczo – wychowawczymi”.  

 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2018 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie dotychczasowym użytkownikom komórkowych aparatów 
telefonicznych.  

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2018 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie z Panią Martą Brandt kolejnej umowy najmu powierzchni użytkowej 
w  budynku Starostwa Powiatowego w Radomiu z przeznaczeniem na prowadzenie 
sklepiku z artykułami żywnościowymi na okres od 01.11.2018 r. do 31.10.2019 r. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 49/2018 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla 
przedsięwzięcia pod nazwą: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 744 na odcinku od km 
13+505,85 do km 14+346,00 w miejscowości Wierzbica”.  

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowości projektów planów finansowych 

samorządowych jednostek budżetowych w zakresie wydatków.  
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 

2018 rok oraz planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2018 Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w sprawie raportu z wykonania z programu ochrony środowiska dla 
gminy Gózd w latach  2016-2017. 
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9. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2018 Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska 
dla Gminy Gózd  na lata 2018-2021 z perspektywą do roku 2025”. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 11a/2018 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

wprowadzenia zmian do Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 
Radomiu w zakresie zadań realizowanych przez Wydział Organizacji i Nadzoru.  

 
11. Przyjęcie przedłożonej przez Skarbnika Powiatu kalkulacji możliwych do osiągnięcia 

dochodów w 2019 roku oraz propozycji planowanych wydatków bieżących i zgłoszonych 
przez jednostki zadań remontowych i inwestycyjnych. 

 
12. Sprawy różne. 

- pismo CKZiU w Pionkach informujące o wykonaniu zaleceń pokontrolnych zawartych 
w piśmie z dnia 27 września 2018 roku, nr SK.1711.7.2018.  

 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Informacja Audytora Wewnętrznego 
na temat realizacji „Planu kontroli nad organizatorem rodzinnej pieczy zastępczej, rodzinami 
zastępczymi oraz placówkami opiekuńczo – wychowawczymi”. 
 
Zarząd Powiatu po przeprowadzonej dyskusji jednogłośnie przyjął informację przedłożoną 
przez Audytora Wewnętrznego z realizacji „Planu kontroli nad organizatorem rodzinnej pieczy 
zastępczej, rodzinami zastępczymi oraz placówkami opiekuńczo – wychowawczymi”.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2018 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyrażenia zgody na zbycie dotychczasowym 
użytkownikom komórkowych aparatów telefonicznych. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na zbycie dotychczasowym użytkownikom 
komórkowych aparatów telefonicznych ( Staroście i Wicestaroście), zaewidencjonowanych na 
stanie Starostwa Powiatowego w Radomiu.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 599/2018 w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie dotychczasowym użytkownikom aparatów telefonicznych 
wycofanych z użytkowania po zakończeniu obowiązywania umów o świadczenie usług 
telekomunikacyjnych. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2018 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyrażenia zgody na zbycie dotychczasowym 
użytkownikom komórkowych aparatów telefonicznych.  
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie z p. Martą Brandt kolejnej umowy najmu 
powierzchni użytkowej w  budynku Starostwa Powiatowego w Radomiu z przeznaczeniem na 
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prowadzenie sklepiku z artykułami żywnościowymi na okres od 1 listopada 2018 r. do 31 
października 2019 r.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że propozycja zawarcia umowy jest 
na okres roku, podobnie jak inne umowy a wiąże się to z tym, że w planach jest 
zagospodarowanie parteru, zrobienia tam większego holu. 
   
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 600/2018 w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu na czas oznaczony. 
Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 49/2018 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia pod nazwą: „Rozbudowa 
drogi wojewódzkiej nr 744 na odcinku od km 13+505,85 do km 14+346,00 w miejscowości 
Wierzbica”. 
 
Wniosek dotyczył zaopiniowania wniosku o wydanie decyzji na realizację inwestycji drogowej 
pod nazwą „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 744 na odcinku od km 13+505,85 do km 
14+346,00 w miejscowości Wierzbica”. 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował powyższy wniosek przedłożony przez p. Szymona Materkę 
z Firmy Usługowej MS Materek Szymon z Przysuchy działającego w imieniu zamawiającego 
Gminy Wierzbica, współdziałającej z inwestorem Mazowieckim Zarządem Dróg 
Wojewódzkich w Warszawie, nie wnosząc żadnych uwag, tym samym pozytywnie go 
opiniując.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 601/2018 w 
sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
dla przedsięwzięcia pod nazwą: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 744 na odcinku od 
km 13+505,85 do km 14+346,00 w miejscowości Wierzbica”. Stanowi ona załącznik Nr 4 
do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie określenia 
szczegółowości projektów planów finansowych samorządowych jednostek budżetowych w 
zakresie wydatków. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że zmieniły się przepisy dotyczące 
przygotowania planów finansowych od 1 stycznia 2019 roku. Zgodnie z rozporządzeniem w 
sprawie prowadzenia gospodarki finansowej jednostek budżetowych Zarząd ma obowiązek 
ustalić szczegółowość w jakich jednostki będą je składały. Może to być dział, rozdział, 
paragraf, lub dział, rozdział, grupa wydatków. Z analizy przepisów wynika, że 
sprawozdawczość nadal należy robić w pełnej klasyfikacji budżetowej dlatego zasugerowała, 
aby Zarząd przyjął dział, rozdział, paragraf, czyli tak jak dotychczas.  
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Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na powyższe i podjęli jednogłośnie uchwałę Nr 602/2018 
w sprawie określenia szczegółowości projektów planów finansowych samorządowych 
jednostek budżetowych w zakresie wydatków. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2018 rok oraz planie finansowym zadań z 
zakresu administracji rządowej. 
 
Projekt uchwały dotyczył zmian w następujących rozdziałach:  
 

 60095 – pozostała działalność, gdzie przenosi się oszczędności między paragrafami w 
wysokości 6.000 złotych z przeznaczeniem na zakup odzieży roboczej i posiłków 
regeneracyjnych dla pracowników drogowych, remonty samochodów i sprzętu 
drogowego oraz szkolenia pracowników, gdzie potrzeby okazały się wyższe niż 
planowano, 
 

 75075 - promocja jednostek samorządu terytorialnego, zwiększa się wydatki budżetu 
powiatu na 2018 rok o kwotę 40.000 złotych, z przeznaczeniem na zakup nagród dla 
laureatów konkursów, wykonanie materiałów promocyjnych, kalendarzy planszowych, 
trójdzielnych i książkowych na 2019 rok oraz wydawnictw okazjonalnych i innych 
materiałów promocyjnych, gdzie potrzeby okazały się wyższe niż planowano. 
Zwiększone wydatki pokryte zostaną środkami z rezerwy ogólnej, 
 

 75019 – rady powiatów, przenosi się oszczędności w wysokości 3.000 złotych między 
paragrafami z przeznaczeniem na zakup m. in. kawy, napojów, herbaty, cukru na 
posiedzenia rady powiatu, 
 

 85203 – ośrodki wsparcia, przenosi się oszczędności między paragrafami w ŚDS w 
wysokości  4.683 złote, z przeznaczeniem na zakup paliwa, którego ceny wzrosły na 
przestrzeni roku, 
 

 85508 – rodziny zastępcze, zgodnie z decyzją Wojewody zwiększa się dochody i 
wydatki o kwotę 58.870 złotych z przeznaczeniem na wypłatę dodatku 
wychowawczego dla dzieci umieszczonych w rodzinach zastępczych oraz 
sfinansowanie kosztów obsługi w wysokości 1% dotacji.  

 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 603/2018 w 
sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2018 rok oraz planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 6 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2018 
Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie 
raportu z wykonania z programu ochrony środowiska dla gminy Gózd w latach  2016-2017. 
 
Zarząd Powiatu przyjął raport z wykonania z programu ochrony środowiska dla gminy Gózd w 
latach  2016-2017. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2018 
Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie 
zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gózd  na lata 2018-2021 
z perspektywą do roku 2025”. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 
Gózd  na lata 2018-2021 z perspektywą do roku 2025”. – uchwała Nr 604/2018 w sprawie 
zaopiniowania projektu  programu ochrony środowiska. Stanowi ona załącznik Nr 7 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 11a/2018 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wprowadzenia zmian do Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Radomiu w zakresie zadań realizowanych przez 
Wydział Organizacji i Nadzoru.  
 
Wniosek dotyczył wprowadzenia zmiany w §31 pkt I Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Radomiu w zakresie zadań realizowanych przez Wydział Organizacji i 
Nadzoru polegającej na dodaniu ppkt 11 o treści: „prowadzenie spraw związanych z 
realizowaniem przez powiat zadań z zakresu nieodpłatnej pomocy prawnej oraz edukacji 
prawnej.” Zadania te są zadaniami zleconymi z zakresu administracji rządowej realizowanymi 
przez powiat w porozumieniu z gminami albo samodzielnie. Pracownicy Wydziału Organizacji 
i Nadzoru prowadzą sprawy z przedmiotowego zakresu, więc zasadne jest unormowanie 
powyższego w Regulaminie Organizacyjnym. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 605/2018 w sprawie 
zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Radomiu. Stanowi ona 
załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Sprawy różne.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapoznał członków Zarządu z pismem CKZiU w 
Pionkach informującym o wykonaniu zaleceń pokontrolnych zawartych w piśmie z dnia 27 
września 2018 roku, nr SK.1711.7.2018.  
 
Przewodnicząca Rady Teresa Bartosiewicz zapytała, czy coś wiadomo na temat 
odszkodowania, które miała zapłacić firma Dragados za zniszczone drogi powiatowe w 
związku z budową obwodnicy zachodniej Radomia.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk przypomniał, że Zarząd Powiatu zajął negatywne 
stanowisko w stosunku do propozycji Dragadosa w sprawie wypłaty odszkodowania w 
wysokości 800.000 złotych za zniszczenia dróg powiatowych w związku z budową obwodnicy 
zachodniej Radomia, domagając się od firmy Dragados 1 mln złotych odszkodowania. Tym 
samym odroczył podjęcie ostatecznej decyzji.  
Dodał, że nasze służby oszacowały te zniszczenia na milion złotych, Dragados na 800.000 
złotych i teraz jest kwestia decyzji Zarządu, czy zgadzają się na te 800.000 złotych, czy nie. 
Temat jest o tyle trudny, bo wymagałby wnikania w sposób liczenia zarówno jednej jak i drugiej 
strony. Przyjęcie propozycji Dragadosa powinno być bardzo wyraźnie uzasadnione. Nie ma 
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żadnych terminów, które mówią o tym, że musimy podjąć decyzję już teraz. Dragados będzie 
jeszcze na placu budowy do połowy przyszłego roku.    

 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu zdecydował, że ze względu na złożoność tematu 
i nie do końca znane dokumenty źródłowe tj. wycenę zarówno przez jedną jak i drugą stronę 
odracza rozpatrzenie tej sprawy przez kolejny Zarząd. 
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – Przyjęcie przedłożonej przez 
Skarbnika Powiatu kalkulacji możliwych do osiągnięcia dochodów w 2019 roku oraz 
propozycji planowanych wydatków bieżących i zgłoszonych przez jednostki zadań 
remontowych i inwestycyjnych. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że wpłynęły już z Ministerstwa 
Finansów informacje o wysokości planowanej subwencji ogólnej na rok przyszły i o wysokości 
dochodów z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych. 
Oczywiście są to kwoty prognozowane, w oparciu o projekt ustawy budżetowej.  Otrzymaliśmy 
również plan dotacji na rok przyszły przesłany przez Wojewodę.  

Dochody własne powiatu zostały skalkulowane w oparciu o wykonanie budżetu 
powiatu za III kwartały tego roku. Jeśli chodzi o subwencje to przyjęła takie kwoty, jakie 
zostały przesłane przez Ministra Finansów. Kwota dochodów w porównaniu do bieżącego roku 
będzie wyższa, ponieważ kwota subwencji ogólnej część wyrównawcza wzrosła w stosunku do 
tego roku o 5.344.480 złotych, część oświatowa o 1.799.346 złotych, a równoważąca o 62.811 
złotych.  

Natomiast kwotę planowanych udziałów w podatku dochodowym określono na 
28.944.745 złotych. Z uwagi na to, że nie jest to wartość dyrektywna, sugeruje aby jej w takiej 
wysokości do budżetu nie przyjmować. Dlatego zaproponowała, aby do budżetu wprowadzić 
25.944.745 złotych. W tym roku była to kwota 23.599.000 złotych.   

Dotacje. Należy przyjąć kwoty podane przez Wojewodą. Przy zadaniach bieżących są 
niewielkie wzrosty. Znaczny spadek bo prawie o 1,5 mln złotych jest przy składce zdrowotnej 
za osoby bezrobotne, ale to wynika ze spadku stopy bezrobocia. Niższa dotacja jest też na domy 
pomocy społecznej. Jest to związane z tym, że osoby, które są finansowane z budżetu 
wojewody umierają, dlatego ta dotacja jest w niższej wysokości przekazywana.  
Wzrost dotacji jest na Środowiskowy Dom Samopomocy o 135.660 złotych. Związane jest to 
z tym, że wzrósł koszt dofinansowania na jednego uczestnika. W związku z tym planuje się, 
aby w ŚDS był wzrost wynagrodzeń o 300 złotych plus wysługa, ponieważ osoby tam 
zatrudnione bardzo mało zarabiają. Uwalniane są pieniądze, które mieliśmy w budżecie na 
dofinansowanie dowozu. Na ten cel co roku dokładaliśmy środki, z roku na rok coraz niższe. 
Zaproponowała, aby zostawić 3.000 złotych tylko po to, żeby nie zrezygnować w ogóle z tej 
usługi ponadstandardowej.   

Łącznie planowana kwota dochodów na 2019 rok to 166.865.224,38 zł. Dodała, że 
bardzo duży wpływ na te dochody ma realizowany wspólnie z Gminą Miasta Radomia program 
budowy ścieżek rowerowych. I tutaj po stronie dochodowej planuje się 23.052.919 złotych. Są 
dwa źródła finansowania; ze środków unijnych jest to kwota 20.721.725 złotych a z budżetu 
państwa 2.331.194 złotych. Są to kwoty, które planujemy do budżetu, ale zgodnie z podpisaną 
umową projekt ten będzie rozliczany w formie refundacji. Zatem najpierw będziemy musieli 
wyłożyć własne środki, a następnie po złożeniu wniosku o płatność, będziemy oczekiwać na 
zwrot dofinansowania. Kwota ta jest nierealna do osiągnięcia w przyszłym roku, ponieważ 
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projekt ma być realizowany do końca listopada, transze rozpisane są duże i te płatności mogą 
się przesunąć.   

Wydatki. Najpierw należało zabezpieczyć środki na obligatoryjne wydatki bieżące, 
związane z funkcjonowaniem jednostek budżetowych i wykonywaniem przez nie zadań 
zleconych i własnych, po wyłączeniu jednorazowych dofinansowań, które miały miejsce w 
ciągu roku na remonty i dodatkowe potrzeby. Jest to kwota 116.501.220,80 zł. Kolejna pozycja, 
która jest pozycją stałą to rozchody, wynikające z zaciągniętych kredytów i jest to kwota 
5.375.000 złotych. Poza tym w kwocie wydatków została ujęta kwota wynikająca z projektu 
podpisanego już z miastem Radom na budowę ścieżek rowerowych, ale tylko w części, która 
wynika z samego projektu. Po przetargu kwota jest wyższa i ta różnica będzie dołożona z 
wolnych środków. Na ten rok w budżecie planowane jest ponad 10 mln złotych, ale wiadomo, 
że środki te nie zostaną w całości wykorzystane i przejdą one na rok przyszły jako wolne środki. 
Na ten projekt zabezpieczono środki w budżecie roku przyszłego w kwocie 25.902.156 złotych.  

Planowany kredyt do zaciągnięcia to 5 mln złotych ze spłatą na cztery lata. 
Zaplanowano również przychody w wysokości 900.160 złotych ze spłaty pożyczek 
udzielonych naszym szpitalom. Zatem kwota przychodów stanowić będzie 5.900.160 złotych. 
Nie wskazuje żadnej kwoty wolnych środków, ponieważ zostaną one wprowadzone po podaniu 
ostatecznej kwoty wyliczonej przez dyrektor Chojnacką a związanej z budową ścieżek 
rowerowych. 

Rezerwy. Na poziomie tego roku rezerwa ogólna zaplanowana jest w wysokości 
800.000 złotych. Rezerwa na zarządzanie kryzysowe 400.000 złotych. Na odprawy emerytalne 
– 500.000 złotych.  

Oświata. Przyszła dużo wyższa subwencja w wysokości 22.888.236 złotych. 
Dofinansowanie MODN wynosi 101.035 złotych. W MODN realizowany jest projekt unijny z 
kwotą 294.216 złotych. Plany złożone przez jednostki oświatowe to jest kwota 25.935.757 
złotych, czyli z dochodów własnych dokładamy 2.652.270 złotych. Cała ta kwota została 
wpisana do budżetu. Nie jest zaplanowana rezerwa, ponieważ jest to podobny poziom do tego 
roku. Nauczyciele mają wzrost wynagrodzenia od 1 stycznia o 5%.   

Po zabezpieczeniu obligatoryjnych wydatków do dyspozycji Zarządu zostałaby kwota 
24.987.000 złotych.  
 
Członkowie Zarządu po przeanalizowaniu zadań zgłoszonych do budżetu na rok 2019 przez 
jednostki zdecydowali o przeznaczeniu środków na: 
 

 rozbudowę budynku przy ul. Harcerskiej 1 SPZZOZ w Pionkach– 3 mln złotych 
 SPZZOZ – Szpital w Iłży– 3 mln złotych 
 na remonty po 50.000 złotych dla sześciu jednostek oświatowych (ZS Pionki, LO 

Pionki, CKZiU Pionki, CKZiU Chwałowice, ZSP Iłża, MOW Wierzbica - same 
zdecydują na co te kwoty przeznaczą)– 300.000 złotych  

 zakup i wymiana kotłów gazowych w kotłowanych centralnego ogrzewania w CKZiU 
w Chwałowicach – 50.000 złotych, 

 wykonanie przyłącza gazowego wraz z projektem w DPS w Jedlance -  25.500 złotych 
 modernizacja kotłowni I etap w DPS w Krzyżanowicach– 243.360 złotych 
 modernizacja kotłowni olejowej, jednostka sama zdecyduje którą zmodernizować w  

DPS w Wierzbicy – 200.000 złotych,     
 sporządzenie rejestru osuwisk – przygotowanie mapy osuwisk Gmina Jedlińsk i MG 

Iłża w Starostwie Powiatowym– 30.000 złotych, 
 wykonanie opinii i ekspertyz biegłych w zakresie ochrony środowiska oraz wykonanie 

badań zanieczyszczenia gleby i ziemi w Starostwie Powiatowym – 20.000 złotych, 
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 wykup gruntów na terenie Gminy Kowala pod budowę obwodnicy południowej 
Radomia Starostwo Powiatowe – 48.189 złotych, 

 projekt ASI w Starostwie Powiatowym – 422.187 złotych, 
 dostawa i montaż dźwigu wraz z konstrukcją przeszkloną przy budynku Starostwa – 

200.000 złotych, 
 zakup urządzeń komputerowych i oprogramowania w Starostwie Powiatowym – 

50.000 złotych, 
 wykonanie zastępcze rozbiórki hali namiotowej wybudowanej w Cerekwi gmina 

Zakrzew Starostwo Powiatowe – 100.000 złotych, 
 pokrycie ujemnego wyniku finansowego SPZZOZ – Szpitala w Iłży i SPZZOZ w 

Pionkach – 600.000 złotych 
 profilaktyczne badania w wybranej grupie wiekowej – 67.000 złotych, 
 program służący działaniom profilaktycznym – 6.000 złotych, 
 PCPR – wzrost kwoty na świadczenia społeczne w rodzinach zastępczych w związku 

z większą liczbą dzieci i wzrostem stawek – 150.000 złotych. 
 organizacja grup wsparcia dla rodzin zastępczych – 20.000 złotych, 
 PZDP - przyłącze instalacji gazowej do działki nr 37 w miejscowości Siczki – 6.300 

złotych. 
 
Starosta ogłosił 10 minut przerwy.  
 
Po przerwie wznowiono obrady. Członkowie Zarządu po przeanalizowaniu zadań drogowych 
zdecydowali o przeznaczeniu środków na nw. drogi: 

 Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk, gm. Jedlińsk, gm. Przytyk – 1.350.000 złotych 
 Jaszowice – Wacławów – Sławno, gm. Wolanów, gm. Zakrzew – 1,8 mln złotych 
 Jankowice – Gulin – Zakrzew, gm. Zakrzew – 300.000 złotych 
 Gulin – Wsola – Wojciechów, gm. Jastrzębia, gm. Jedlińsk, gm. Zakrzew – 1.250.000 

złotych, 
 Jedlińsk – Bartodzieje – Łukawa – Głowaczów, gm. Jastrzębia, gm. Jedlińsk – 700.000 

złotych, 
 Lewaszówka – Poświętne, gm. Pionki – 800.000 złotych 
 Słupica – Gózd, gm. Gózd - 200.000 złotych, 
 Antoniówka – Groszowice – Piotrowice, gm. Jedlnia Letnisko – 1,4 mln złotych, 
 Kuczki – Kazimierówka – Skaryszew, gm. Gózd – 3,1 mln złotych 
 Gaj – Tomaszów, gm. Skaryszew – 50.000 złotych, 
 Radom – Gębarzów – Polany, gm. Skaryszew, gm. Kowala – 2,9 mln złotych, 
 Wierzbica – Modrzejowice, gm. Wierzbica – 300.000 złotych, 
 Bujak – Dzierzkówek, gm. Skaryszew – 1,5 mln złotych 
 Mniszek – Omięcin – Szydłowiec, gm. Wolanów – 800.000 złotych, 
 Radom – Augustów, gm. Kowala – 1,3 mln złotych, 
 gr. województwa- Jasieniec Iłżecki Górny – Pastwiska, gm. Iłża – 800.000  złotych, 
 Kiedrzyn – Radom, ul. Lubelska gm. Gózd – 50.000 złotych,  
 Iłża – Antoniów, gm. Iłża – 500.000 złotych. 
 Iłża – Rybiczyzna – Grabowiec, gm. Iłża – 100.000 złotych, 
 rozwój infrastruktury w zakresie zrównoważonej mobilności miejskiej na terenie 

Gminy Miasta Radomia oraz Powiatu Radomskiego – 7.853.470,93 złotych  
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Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 138 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz.12.30.  
 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

 
Zarząd Powiatu: 

 
1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3. Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           

 

 

 

 

 

 


